
Pred svakom Božijom voljom bilo bolna ili 
radosna možemo da ponovimo Isusove 

reči, u molitve „Oče naš“: neka bude volja 
volja.

#12
RŽ

Bog i nama želi da 
pomogne da nađemo naš pravi 

identitet, želi da otkrijemo koliko 
je on mislio na 

sve nas.
Čini se kao da nam govori:

“Ako Želiš da
Da tvoj života 

bude umetničko 
delo? Prati 

Putokaze koje
sam ti

ostavio.“

“Kod kuće, u školi i kada sam sa prijteljima uvek se trudim da živim prema
evanđelju. Mesto gde vidim najviše suprotstavljenosti jeste škola. Moji
drugovi iz razreda ne misle da je način hrišćanskog život važan i to im je
često izgovor da me ismevaju. Ono što čini stvari još gorim, je to da i ja
sam često činim loše stvari: ni ja ne prihvatam nekoga u društvo ili ga
zezam. Znam jako dobro da je to pogrešno. Srećom ja imam prilike da o
tome pričam sa mladima kao ja koji pokušavaju da žive prema Reči života i
to mi daje snage da počnem ispočetka i da osetim jednu veliku radost.

Živimo ovako…


